
Interpellation

Interpellation till Frida Trollmyr (S) angående 
fristående förskolors förutsättningar i Malmö 
Malmö stad har en lång historia av att ha ett rykte om att inte vara välkomnande mot 
fristående förskolor. Varje enhet som har velat förbättra mångfalden i Malmös flora 
av utförare och pedagogik har fått slåss för sin rätt att vara med och bidra. 
 
I ett modernt samhälle är det en självklarhet att föräldrar ska få välja mellan olika 
förskolor för att kunna hitta en med en inriktning och pedagogik som passar barnet. 
Denna möjlighet försämras kraftigt utan att det också finns en mångfald av utförare. 
 
Nu vittnas det återigen via flera olika kanaler om att fristående aktörer inom förskolan 
känner sig motarbetade i Malmö avseende att få tillgång till och behålla lokaler. I flera 
fall hotas aktörer av nedläggning, trots att det många gånger rör sig om mycket 
populära förskolor som verkat i Malmö under lång tid. 
 
Jag frånsäger mig rätten till skriftligt svar på denna interpellation. 

Med anledning av ovan vill jag fråga servicenämndens ordförande 
Frida Trollmyr: 

– Vad avser du som servicenämndens ordförande göra för att säkerställa att Malmö 
stad genom stadsfastigheter inte orsakar att populära fristående förskolor tvingas att 
lägga ner? 
 
– Vad avser du som servicenämndens ordförande göra för att säkerställa att 
fristående förskolor ska kunna fortsätta verka i Malmö? 
 
– Vilka hinder ser du som servicenämndens ordförande emot fristående förskolors 
fortsatta närvaro Malmö? 
 

Malmö 2023-05-26 
 
John Eklöf (M)


